

上海市民办中芯学校园际部

Shanghai SMIC Private School International Division (SMIC-I)

www.smicschool.com

Tel/电话: 86-21-2033-2588 No. 169 Qingtong Road, Pudong, Shanghai, China 201203 中国上海浦东新区青桐路 169 号 邮編: 201203

2025-2026 学年中芯学校中学生用书购书指南

2025 -2026 SMIC-ID Middle High School Student Textbooks Purchasing Instruction

【在哪里购买新书】

上海外文书店网上书店。网址为: http://www.sbt.cn . 有关如何在 SBT 网店注册和订购的更多详细信息,请参阅 附件 VIP 在线订购说明。第 3 页列出了 VIP 尊享码。

Where to purchase new textbooks:

Shanghai Book Traders (SBT) Online Shop. Website: http://www.sbt.cn . Please refer to the attachment VIP online order instruction for more details on how to register and order on SBT online shop. The VIP Code is listed on Page 3 of the VIP Online Order Instruction Attachment.

【中芯学生的优惠】

2025-2026 学年网上购书日期:

2025年5月19日0点至2025年5月30日23:59

SMIC VIP Discounts:

Dates for online ordering for 2025-26 School year

0:00 May 19, 2025 - 23:59 May 30, 2025



上降市民办中芯学校园际部

Shanghai SMIC Private School International Division (SMIC-I)

www.smicschool.com

Tel/电话: 86-21-2033-2588 No. 169 Qingtong Road, Pudong, Shanghai, China 201203 中国上海浦东新区青桐路 169 号 邮編: 201203

【提示】:

- 购买日期中所有涉及中芯学校教材的图书设有 VIP 通道,享有特价销售,5 月 31 日开始恢复网上零售价格。
- 国际部中学的网络订书开通时间开始,才会有我们的书出现在网站上。
- 所有订单请务必标注孩子的班级和姓名:孩子班级+孩子姓名。

Notice:

- 1. All books listed on SMIC school textbook list can be purchased through VIP channels at special discounted price during 0:00 May 19, 2025 - 23:59 May 30, 2025. Normal prices will resume from May 31, 2025 for online purchases.
- 2. SMIC-I textbooks will be published on the SBT website on the International Division Middle High School's online textbook ordering opening time.
- All the textbook orders should indicate student homeroom and name, child class + child name.

【发货时间】

本次销售仍采用预售方式,图书将于订购后8-14周内配送到您提供的地址。

Shipping time

Since SBT follows the presale method, the books will be delivered to the address provided by you within 8-14 weeks after ordering.

【免责情况】

如遇绝版,销售限制等不可抗力因素造成无法到货的,我司会及时和学生和学校老师沟通并购买学校认可的替代 图书。非图书质量问题(缺页,装订错误等)不接受退货。

Disclaimer

In case of extenuating circumstances that prevent delivery, SBT will promptly communicate the unavailability of any textbooks due to some unexpected issues if any such as being out of print or sales restriction, in such



上海市民办中芯学校园际部

Shanghai SMIC Private School International Division (SMIC-I)

www.smicschool.com

Tel/电话: 86-21-2033-2588 No. 169 Qingtong Road, Pudong, Shanghai, China 201203 中国上海浦东新区青桐路 169 号 邮編: 201203

situations, they will provide alternative books approved by our school. Returns will ONLY be made for book quality issues (missing pages, binding errors, etc.).

【客服咨询热线】

如您在购买图书过程中有任何疑问,请直接拨打客服热线:

021-56206370 021-56206326 (周一至周五 9:00-17:00) 021-23204985 (周一至周五 17:00 以后,周六、周日 9:00-17:00)

Customer Service Hot Line

Please call the SBT customer service hotline directly if you have any questions related the book purchase.

021-56206370 / 56206326 (Monday to Friday 9:00-17:00)

021-23204985 (Monday to Friday after 17:00, Saturday & Sunday 9:00-17:00)

【备注】

就像每年一样,教材供应商 SBT 将对我校订购教材进行内容审读,并对不符合中国法律法规的内容进行修改。 如果您通过别的渠道购买了图书, 属于个人行为, 与学校无关。请知悉!

Notes

Just like every year, textbook supplier SBT (Shanghai Book Traders) will censor the content of our school's ordered textbooks and make modifications to any content that does not comply with Chinese laws and regulations. Please be informed that the school requires students to purchase books through SBT and will not be responsible for the books purchased through any other channels.